



What would be the most wonderful present for a special long-eared friend who always keeps you entertained?

Briter Bunny is the perfect gift to show you love and care for wonderful fluffy pet.

**Briter Bunny** is a real natural extract food specially formulated to provide complete daily nutrition for your bunny, and consists of two type of kibble and aromatic ingredients enjoyed by most rabbits. **Briter Bunny** is enriched with essential vitamins & minerals with the proper nutrition.



有益骨骼, 牙齿



It is processed at a higher heat and pressure than hard pellet type, Briter Bunny is more hygienic, more thoroughly cooked.

制作过程中使用的热度和高压 Hard Type (Pellet Type)的更 ,生产的饲料更加卫生和容易 化。



nlike dry hard pellets type, ne texture is much softer and nore suitable for all rabbits.

没有Hard Type (Pellet Type)式的那么干硬,成年兔子以及刚开始吃东西的幼兔都能试用。



The soft and fresh texture makes the food more palatable

鲜而且质感松软、非常可口。



## Handling methods / 照顾方法







If your rabbit's main diet is grass, it is important to note that grass is no longer considered the best food for your bunny. Grass provides insufficient nutrients, leading to a poor immune system, slow body growth, low resistance to diseases, and low production of rabbit's milk. Furthermore, grass may contain toxic substances which are particularly harmful to your lovely furry friend.

harmful to your lovely furry friend. 草,并不是兔子的最佳食物,因为草所提供的营养不够全面,造成了兔子兔疫力差,发育缓慢,容易生病,及母兔乳量不足等问题。草也可能存留着有毒物质,对兔子有害。

Briter Bunny is also an environmentally friendly food since it gives your bunny a cleansing odour and minimises unpleasant smells in the litter box, thus making cleaning much more convenient.

此外,Briter Bunny还具有照顾环境的特点,使小兔子身上不会有异味,小便无臭味,为卫生工作提供了方便。

Let Briter Bunny help you take the best care of your sweet little friend and you will soon realise that the happiness of giving and smiling is the world's most wonderful gift. 使用Briter Bunny将让你的宠物毛如花絮般柔软,是送给它们最好的礼物。